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در شرایطی که شهروندان سعی دارند تا 
از وســائل حمل ونقل عمومی با توجه به 
شیوع ویروس کرونا کمتر استفاده کنند 
در شورای شــهر تهران برای افزایش نرخ 
اســتفاده از وســائل حمل ونقل عمومی 

نظرات موافق و مخالف وجود دارد.
افزایش نرخ آری یا نه؟

چندی پیش قرار بر این شــد تا 
نرخ کرایه خطــوط اتوبوس و مینی بوس 
در شهر تهران نسبت به سال گذشته، ۲۵ 
درصد افزایش و نرخ کرایه انواع تاکســی 
نیز در شهر تهران در سال جاری تا سقف 
۲۵ درصد نسبت به نرخ پایه مصوب سال 
۱۳۹۸ افزایش یابد. البته نرخ کرایه ناوگان 
تاکسی رانی که خدمات ویژه به شهروندان 
ارائه می کنند نیز تا ۸۰ درصد افزایش یابد 
و تعیین نرخ در این تاکســی ها به وسیله 
تجهیزات محاســبه کرایه انجام شــود. 
همچنین نرخ کرایه سرویس مدارس نیز 
در سال جاری نسبت به ســال ۱۳۹۸ تا 
ســقف ۲۵ درصد با افزایش روبه رو شود. 
اما روز گذشــته طرح افزایش نرخ بلیت 
حمل ونقل شهری در دستور دوم جلسه 
دویست و چهلم شورای شهر تهران قرار 
گرفت و به بررســی یک فوریت لایحه در 
خصوص »اصلاح ردیــف )۱۱( بند )۱( 
تبصره )۲۴( مصوبه بودجه ســال ۱۳۹۹ 
شهرداری تهران و سازمان ها و شرکت های 
تابعه )نــرخ بلیت متــرو و کرایه خطوط 
اتوبوسرانی و مینی بوسرانی( پرداخته شد.
افزایــش قیمــت منجر به 
افزایش ترافیک در شــهر 

خواهد شد 
حجت نظری با اشــاره به اینکه نباید در 
هر شرایطی که فکر می کنیم نمی توانیم 
هزینه هایمان را تأمین کنیم، دســت در 
جیب مردم کنیم، تصریــح کرد: با توجه 
به تغییر ســاعت کاری محدوده ترافیک 
با اجرای این طرح کســانی که ماشــین 
شــخصی دارند را ترغیب می کنید که از 
ماشین شخصی استفاده کنند و عملًا این 
افزایش قیمت منجــر به افزایش ترافیک 
در شهر خواهد شد. بهتر است در شرایط 
بد اقتصادی این روزهای کشور بیشتر به 

مردم فشار نیاوریم. این عضو شورای شهر 
با بیان اینکه بسیاری از شرکت ها و سازمان 
و زیرمجموعه های شهرداری در این مدت 
نتوانسته اند درآمد کســب کنند، گفت: 
آیا باید همه هزینه هــای مربوط به بهای 
خدمات آن ها را گردن مردم بیندازیم. بهتر 

است هزینه ها را کاهش دهیم.
وضعیت مترو و اتوبوس بحرانی 

است
محمد علیخانی رئیس کمیسیون عمران 
و حمل ونقل عمومی اما با تاکید بر اینکه 
این طرح یک فوریت است و در کمیسیون 

بررسی می شود و همه اعضا می توانند نظر 
بدهند، گفت: وضعیت متــرو و اتوبوس 
بحرانی است و دولت به وظیفه اش عمل 
نکرده است و درصدی که افزایش می یابد 
زیاد نیســت و کلًا ۳۰ میلیارد به درآمد 
مترو و ۲۵ میلیارد به درآمد اتوبوســرانی 
افزوده می شود و این رقم زیاد نیست و باید 
راهکارهای دیگری هم پیدا کنیم. چون 
مســافر مترو و اتوبوس به شدت کاهش 
یافته است و وضعیت بحرانی است و باید 
چاره اندیشــی کنیم و اجــازه دهیم یک 

فوریت رأی بیاورد.

نباید هزینه هــای مازاد را بر 
دوش مردم بیندازیم

علی اعطا عضو شورای شــهر در جایگاه 
مخالف این طرح گفت: این کار نخستین 
راه حلی اســت که به ذهن هر دستگاهی 
می رســد که جبران هزینــه کند، دلیل 
مخالفتم این اســت که اگر به فوریت به 
بررسی گذاشته شود معنی اش این است 
که ما می خواهیــم تنها ایــن راه حل را 
بررســی کنیم و بار این هزینه را بر دوش 
مردم بیندازیم. وی افزود: بنای این لایحه 
این است که هزینه های مازاد را بر دوش 
مردم بیندازیم و معتقــدم نباید به دوش 
مردم بیفتــد تا به نتایج دیگــری هم در 

کمیسیون ها برسیم.
تنها منبعی که داریم کمک 

مردم است
حســن میرلوحی اما در جایــگاه موافق 
گفت: در موضوع قیمت تمام شده بلیت 
قبلًا مفصل صحبــت کرده ایم، امروز اگر 
درست محاسبه شود که می گوییم بلیت 
هزار تومــان ۲۵ درصد اضافه شــود باید 
این مســئله به مردم توضیح داده شــود 
 که چقــدر از مبلغ اصلی بلیــت را مردم 

می پردازند. 
وی افزود: البته باید تشکر کنیم که مردم 
در این شــرایط از حمل ونقــل عمومی 
استفاده نمی کنند، اما ناچاریم با توجه به 
حدود ۷ ماهی که از سال گذشته است و با 
توجه به شرایط اقتصادی تنها منبعی که 
در دسترس تهران است کمک مردم است. 
شایان ذکر است؛ ســرانجام یک فوریت 
این طرح با ۱۰ موافــق و پنج مخالف به 

تصویب رسید.

 مدارس اثر تعیین کننده ای 
در شیوع کرونا نداشته است

مهر: وزیر آموزش و پرورش گفت: گزارش هایی 
که تاکنون دریافت کردیم هیچ کدام نشان دهنده 
این نیست که بازگشایی مدارس تحت شرایطی که 
ما آن را بازگشــایی کردیم اثر تعیین کننده ای در 
شیوع کرونا داشته است. محسن حاجی میرزایی 
در خصــوص آخرین وضعیــت تعطیلی مدارس 
گفت: ما در آموزش و پرورش امکان های مختلف 
آموزشی را به صورت حضوری و غیرحضوری فراهم 
کرده ایم و مرجع تشخیص اینکه چه زمانی حضور 
دانش آموزان برای سلامت آن ها خطرناک است به 
عهده کارشناسان بهداشتی است و نظر ما کاملًا به 

ستاد ملی مقابله با کرونا واگذار شده است.

ممنوعیت فعالیت مؤسسات 
کنکوری در شاد

ایسنا: مشــاور وزیر آموزش و پرورش و مسئول 
شبکه شاد با بیان اینکه سه نوع خدمت در شاد ارائه 
می شود، گفت: یک خدمت پایه و عمومی برای همه 
دانش آموزان ارائه می شود. بخش ارزش افزوده را 
داریم که به عنوان رقیب همکار وارد شاد می شود 
و به زودی در شاد فعال خواهد شد. خدمت سوم 
فوق برنامه و سرگرمی ها، امور پرورشی، ورزشی و... 
است.  حسن الحسینی اظهار کرد: خدمات افزوده 
شاد که به زودی فعال می شود شامل فعالیت های 
نرم افزاری، محتوایی، انواع فیلم و سرگرمی است 
که توســط بخش های غیردولتی ارائه می شود و 
ما از آن اســتقبال می کنیم اما اجازه فعالیت های 
مؤسســات کنکوری را در این فضــا نمی دهیم و 
حساســیت وجود دارد که این شبکه امن و صرفاً 

برای تعلیم و تربیت باشد.

انتقال پایتخت از تهران شعاری و 
غیرقابل اجراست

شهر خبر: رئیس شورای اســلامی شهر تهران 
گفت: انتقال پایتخت از تهران، صرف نظر از شعاری 
بودن، ایده ای غیرقابل اجرا و به لحاظ تأمین منابع 
و مشکلات زیرساختی، پاک کردن صورت مسئله 
است. محسن هاشمی مشــکلات امروزه تهران، 
را ناشــی از تصمیمات نادرست و عدم تصمیمات 
درست در پنج دهه اخیر دانست و گفت: اما می توان 
با اصلاح رویه های مدیریتی و تصمیم گیری صحیح 
و اجرای درست تصمیمات، این روند را اصلاح کرد 
و شهری مدرن، بی نظیر در منطقه و کم نظیر در 

جهان را از درون تهران بازآفرینی کرد.
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اعزام زوار به پیاده روی اربعین  
حقه تازه کلاه برداران

مریم یادگاری/ گروه جامعه: افراد سودجو 
با انتشــار تبلیغات کذب و ثبت نام کاروان های 
پیــاده روی اربعین اقــدام به کلاه بــرداری از 
شهروندان می کنند. ســرهنگ رامین پاشایی 
معاون اجتماعی پلیس فتــا ناجا در این رابطه 
گفت: این روزها حاشــیه ها پیرامون تبلیغات 
کذب در فضای مجازی مبنی بر »امکان ثبت نام 
و اعزام زوار به پیاده روی اربعین یا ســفرهای 
زیارتی به کشور عراق« در شبکه های اجتماعی 
به اوج خود رسیده است، اما تمام این تبلیغات 
دامی بر کلاه برداری افراد سودجوست. وی افزود: 
شهروندان به هیچ عنوان فریب این تبلیغات را 
نخورند و به لینک ها و درگاه های بانکی معرفی 
شده برای ثبت نام و واریز وجه در این تبلیغات 
مراجعه نکنند، این لینک ها و درگاه های بانکی 
برای سرقت اطلاعات شــهروندان و اطلاعات 
بانکــی آن ها طراحی شــده اســت. این مقام 
انتظامی بیان کرد: با توجه به اعلام پروتکل های 
بهداشتی از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا مبنی 
بر »لغو تمامی سفرهای زیارتی به مقصد کشور 
عراق« افراد سودجو با جعل عنوان دفاتر زیارتی 
و سازمان های مربوطه و با اعلام داشتن مجوز 
اعزامی تعداد محدود زوار به این مراسم مذهبی 
در صدد کلاه برداری از شــهروندان هســتند. 
معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا در ادامه با بیان 
این که اعزام زائر اربعین حسینی منوط به دستور 
سازمان حج و زیارت و ســایر مبادی ذی ربط 
است، گفت: با توجه به بیماری کرونا، سازمان 
حج و زیارت نیز در این خصوص برنامه ای اعلام 
نکرده است. سرهنگ پاشایی عنوان کرد: با رصد 
پیش دستانه فضای مجازی سه باند فعال در این 
حوزه مورد شناســایی قرار گرفتند و به جهت 

تعیین تکلیف به مراجع قضائی معرفی شدند.

حادثه

تدوین برنامه برای مقابله با گرد و غبار وضعیت بیمارستان ها در موج سوم کرونانامه به دادستان برای انسداد سایت های همسریابی
ایرنا: مدیر ستاد ملی مقابله با گرد و غبار ضمن اشاره به اینکه امروز )۱۴ مهرماه( جلسه ای 
با حضور نمایندگان کشورهای همسایه برای تدوین برنامه ای به منظور مقابله با گرد و غبار 
برگزار می شود، گفت: وسعت کانون های خارجی گرد و غبار ۳۳۰ میلیون هکتار است که 
سالانه به طور میانگین ۱۵۰ میلیون تن غبارخیزی دارند. علی محمد طهماسبی ضمن اشاره 
به اینکه طی سه سال اخیر بودجه ای حدود ۳۷۰ میلیون یورو از صندوق توسعه ملی برای 
مقابله با گرد و غبار اختصاص یافته است، اظهار کرد: از این رو سازمان حفاظت محیط زیست 
طی این مدت تجربه خوبی در زمینه مدیریت کانون های گرد و غبار داخلی کسب کرده است.

مهر: معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان از ارسال نامه به دادستان و پلیس فتا برای 
مسدود کردن تمامی سایت های همسریابی خبر داد. محمدمهدی تندگویان با بیان اینکه 
این سایت ها به بازار مکاره ای برای سودجویی، ترویج روابط خارج از شرع و ازدواج سفید 
تبدیل شده اند، اظهار کرد: دفتر بازرسی رهبر معظم انقلاب هم نظر خود را به ما اعلام کرد 
و تاکید داشت که در کنار بی توجهی این سایت ها به توسعه امور خانواده، شاهد بحث های 
غیراخلاقی و مالی در آن ها هستیم و ما در مکاتبه با دادستان کل کشور به این موضوع اشاره 

و خواستار برخورد قاطع با این سایت ها شدیم.

پارسیک: مدیرکل مرکز مدیریت بیمارستانی و تعالی خدمات بالینی وزارت بهداشت 
با بیان اینکه به دلیل کاهش رعایت پروتکل های بهداشــتی، تعداد افراد سالمندی که به 
کرونا آلوده می شوند، افزایش یافته، گفت: تا پایان امسال ۱۰ هزار تخت بیمارستانی جدید 
به ناوگان تخت های بیمارستانی کشور اضافه می شــود. رضا گلپیرا، با اشاره به وضعیت 
بیمارستان ها در موج سوم کرونا، گفت: خوشبختانه با توجه به اقداماتی که طی این مدت 
انجام دادیم، مدام در حال به روزرســانی و بهره برداری از تخت های بیمارستانی هستیم. 

می توان گفت که در حال حاضر تعداد قابل توجهی تخت اضافه شده است.




